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Under ärendet kan vi återigen finna att det är oerhört lite handlingar om var detta 
innebär för hela kommunen och då utbildningsförvaltningen. Man kan tycka att det 
blir konstigt att när en förfrågan inkommer från då ett samhällsbyggnadsbolag där det 
är svårt att utskilja när och till var det inkom och man får tolka utan att veta något mer 
än okej en fråga och vi säljer rätt direkt. För det blir tolkningen.  
 
Och att det inte heller finns någonstans någon remiss eller skrivelse vad 
utbildningsförvaltningen kan tycka eller vad det skulle kunna innebära eller få för 
eventuella konsekvenser utan vi har diskuterat detta utan något skriftligt som en 
kunde läsa om tidningen.  
 
Man kan tycka det är en underlig runda där det mer skapar en känsla av att det är en 
smygprivatisering och att det skulle kunna innebära liknande som det blev för Norra 
hage i Viken.  
 
Det kan såklart tolkats fel och vi skulle säkert kunna ha olika uppfattningar, även då 
ideologiska, efter skriftligt från förvaltningen med en helhets syn men jag tycker det 
känns oerhört lite för att helt stå bakom denna försäljning. Och då jag saknar ett 
yttrande från antingen utbildningsnämnden eller utbildningsförvaltningen så yrkar jag 

på avslag.  
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